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Årsmøte Nordland sau og geit 2020 
Møteleder: Ragnhild Engan 
Referent: Linn Hege Engen  

Møtet ble avholdt på Teams, lørdag 27. februar 2021 

 
Sak 1: Opprop 

21 stemmeberettiget – 15 lokallagrepresentert 

Sak 2: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste godkjent 

Sak 3: To til å underskrive protokoll 

Laila Hoff og Ole Punsvik 

Sak 4: Leders tale, årsmelding fra styret og nemder 

Marit Langeland gjennomgikk årsmelding fra styret.  

Til tross for restriksjoner har det vært en del aktivitet og det er behandlet mange saker.  

 

Anne Kari gikk gjennom årsmelding geit.  

Forholdstallet på geitemelka går ut over økonomien til produsentene, spesielt de med mye kvote. 

Redusert kvotetak og endringer i regelverk rundt kvoteleie/kvotekjøp vil kunne gi utfordringer for 

næringa. 

 

Tom Even Lillemo gikk gjennom årsmeldinga for gjeterhundnemda. 

Ukentlige treninger i vinter/vår-sesongen i mange kommuner. Bra aktivitet i gjeterhundmiljøet 

rundtomkring i fylket.  

Styret takker alle ildsjelene og gratulerer alle som klarte bruksprøve i 2020. Vinnerne av 

fylkesmesterskapet og deltagerne i norgesmesterskapet ble også gratulert og takket. 

Glenn Knædal gikk gjennom avlsåret i 2020.  

Kåringssesongen er gjennomført som normalt til tross for Covid-19. Det jobbes veldig godt i fylket når 

det gjelder avl. Mange gode værer herfra.  

Nordlands beste vær bruker vi å gi statuett til. En glipp har skjedd i år, avlsblankett er sendt ut til 2. 

årsværene. Det skal sendes til 3. årsværene – så i år fikk begge årgangene. 

Det blir færre ringer i Nordland. Det er synd. Glenn avslutter med å takke arrangører og utstillere og 

kåringsdommere.  

Ketil Trongmo gikk gjennom årsmelding rovvilt 

Rovviltpresset er stort i fylket. Mørketallene er store. Gapet mellom normaltap og det som blir 

erstattet er altfor stort. Det vil vi i styret jobbe veldig med. 

Kommentar fra Laila Hoff: Manglende forvaltningsplan. Vi blir avkortet og vi blir møtt med 

avslagsgrunn at vi ikke har forvaltningsplan.  

Vedtak: Årsmeldingene enstemmig godkjent 
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Sak 5: Arbeidsplan 2021 

Marit gikk gjennom arbeidsplanen.  

STYRKING AV ORGANISASJONEN  

• Kontakt, hjelp og informasjon til lokallagene.   

• Arrangere to nettmøter i året, med alle lokallagene til stede. Et før lamming og et etter 
sanking.  

• Deltakelse på årsmøte lokalt.  

• Ha kontroll på økonomien.  

• Delta aktivt på landsmøte og representantskapsmøter.  

• Gi innspill til høringer i NSG.  

• Gi innspill til jordbruksforhandlingene.  

• Delta i prosjekter der det er naturlig 

• Arrangere fagdag og årsmøte.  

• Styret følger og støtter opp avlsarbeidet i fylket.  

• Følge opp gjeterhundarbeidet i fylket.   

• Jobbe med prissetting og marked.  

• Følge opp brukere med tap, om oppfordring til å søke erstatning.  
PROFILERING  

• Medlemsverving. Støttemedlemmer er også viktige å verve.  

• Jobbe med å markedsføre saker som omhandler småfeholdet i media.   

•  Ha oppdaterte nettsider og facebook-side. Holde stand der det er naturlig, i samarbeid med 
lokallag, eks landbruksmesse i Sandnessjøen, Vesterålen.  

ROVDYR  

• Jobbe aktivt opp mot rovdyrforvaltningen (Statsforvalteren, rovviltnemnda, SNO, Mattilsynet 
mm.) med å følge opp omstillingssaker, erstatningssaker, anker. Delt ansvar mellom 
rovviltgruppa og styret.  

• Delta på møter og gi innspill til Rovviltnemda.  

• Bruke media bevisst for å skape forståelse for de negative virkningene dagens 
rovviltforvaltning påfører småfenæringa.  

• Arbeide for samarbeid mellom de ulike aktørene, NSG, Bondelaget, Reindrifta.   
SMÅFEDRIFT.  

• Jobbe med å oppdatere medlemmene på nye krav og regler.   

• Dyrevelferd 

• Dyrehelsekurs. 

• Sauekontrollen.  

• Smittevernplaner. 

• Sende informasjon og oppfordring til alle lokallag slik at dette kommer på plass.   
Anne Kari kommenterer: Klimakalkulatoren ta den med inn i planen. 

Vedtak: Arbeidsplanen enstemmig godkjent med tilføyelse ang klimakalkulator 
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Sak 6: Regnskap 

Bjørnar Sveli refererer. 

 

 



Protokoll årsmøte for 2020 27.02.21  4 av 8 
 

 

 

 

Revisjonsrapporten ble lest opp av Ragnhild Engan. Revisor anbefaler godkjenning av regnskapet som 

det foreligger.  

Kommentarer: Vi må skjerpe oss med tanke på innlevering av reiseregninger og betaling av regninger 

slik at vi får alt på riktig år. 

Vedtak: Regnskapet enstemmig godkjent 
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Sak 7: Budsjett 

Anne Kari presenterte budsjettet. 

Inntekter     Budsjett 2021 Regnskap 2020 

Kontingent     180 000,00 185 885,00 

Annonser     23 200,00 35 200,00 

Tilskudd Fylkeskommunen 30 000,00   

Kåringsavgift   120 000,00 118 800,00 

Annen inntekt     1 328,00 

          

Sum inntekter   353 200,00 341 213,00 

       

Utgifter      

Kåringsutgifter inkl. godtgjørelser/avgift 100 000,00 97 230,58 

Godtgjørelse tillitsvalgte inkl. avgift 39 000,00 38 963,50 

Reiserkostnader til styremøter 20 000,00 44 094,41 

Godtgjørelser til styremøter inkl avgift 40 000,00 64 908,20 

Reiserkostnader til andre møter 10 000,00 2 098,41 

Godtgjørelser andre møter inkl. avgift 15 000,00 7 579,86 

Gjeterhundarbeid   25 000,00 25 000,00 

Ledersamling 2021   50 000,00   

Årsmøtehelg med fagmøte 0,00 48 708,00 

Trykking årsmelding   0,00 2 800,13 

Telefongodtgjørelser   2 000,00 2 000,00 

Porto/bankgebyr etc   1 500,00 1 468,07 

          

Sum utgifter   302 500,00 334 851,16 

          

Netto resultat   50 700,00 6 361,84 
 

Vedtak: Budsjettet enstemmig godkjent 
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Sak 8 Valg 

 

I år ble skriftlig valg gjennomført via SMS – 21 stemmeberettiget. 

Tellekorps: Ivar Thoresen og Terje Bjørsvik 

Styret 

Funksjon Navn Periode Avstemming 

Leder Anne Kari L. Snefjellå 2021-2022 20 stemmer for, 1 
blank - valgt 

Nestleder Marit Langeland 2021-2023 Enstemmig valgt 

Styremedlem Marit Langeland 2019-2022 Ikke på valg 

Styremedlem Ketil Trongmo 2021-2023 Enstemmig valgt 

Styremedlem Anders Nilsen 2021-2023 Enstemmig valgt 

Styremedlem geit Hendry Edvartsen 2020-2022  Ikke på valg 

 

Vara til styret  

Funksjon Navn Periode Avstemming 

1. vara Hans Elling Angell 2020-2022 Enstemmig valgt 

2. vara Andre Kristoffersen 2020-2022 Enstemmig valgt 

3. vara Johnny Dahl Hansen 2020-2022 Enstemmig valgt 

 

Revisorer med vara 

Funksjon Navn Periode Avstemming 

Revisor Snorre Forsbakk 2021-2022 Enstemmig valg 

Revisor Kenneth Larsen 2021-2022 Enstemmig valg 

Vara revisor Elvin Rølvåg 2020-2022 Enstemmig valg 

Vara revisor Johan Rødås 2020-2022 Enstemmig valg 

 

Årsmøte 

Funksjon Navn Periode Avstemming 

Møteleder Årsmøte Ragnhild Engan 2020-2022 Enstemmig valgt 

Vara Møteleder Geir Amundsen 2020-2022 Enstemmig valgt 

 

Valgkomitè 

Funksjon Navn Periode Avstemming 

Leder valgkomitè Jørn Gunnar Ellingsen  2020-2022 Ikke på valg 

Valgkomitèmedlem Knut Joakimsen 2020-2023 Ikke på valg 

Valgkomitèmedlem Sissel Rødfjell 2021-2024 Enstemmig valgt 

    

1. vara valgkomitè Geir Tønder 2021-2022 Enstemmig valgt 

2. vara valgkomitè  Frank Arntsen 2021-2022 Enstemmig valgt 

3. vara valgkomitè Anne Maren Govasli 2021-2022 Enstemmig valgt 
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Valgkomitéens forslag til godtgjørelser, ingen endringer. 

Funksjon Godtgjørelser Telefongodtgjørelse 

Leder Kr 15 500 1000 

Nestleder  Kr 5500 500 

Sekretær Sponses av Nortura Sponses av Nortura 

Kasserer 10 000 500 

Styremedlem 2000  

Møtegodtgjørelse 1800  

Telefonmøte 800  

 

Møtegodtgjørelser følger satser i NSG sentralt 
Kjøring etter statens satser 
Avløser mot dokumentasjon kr 1200,-/dag 
For valgnemda: Avløserutgifter inntil kr 1200,- for den som møter på årsmøtet 
 
Kommentarer: 
Tore Kyllingmo: Hvorfor må årsmøtet komme med forslag til siste medlem i valgkomitèen? Kan ikke 

valgnemnda komme med forslag til nytt valgkomitèmedlem? Vi må sjekke dette. Styret tar dette med 

videre og behandler denne på førstkommende styremøte. 

Ivar Thoresen: Nestleder jobber veldig mye med årsmelding. Han mener at den som jobber med 
årsmeldingene bør ha godtgjørelse for det.  
Ketil Trongmo svarer at vi i år har vedtatt en ordning på dette. 
 
Bjørnar Sveli: Hvor kommer Glenn sin godtgjørelse fram?  
Anne Kari svarer at vi i styret har gjort vedtak på det på et styremøte. 
Anne Kari foreslår at styret før neste årsmøte skal komme med et forslag til godgjørelser på lik linje 
med vervene for øvrig. 
 
 

Vedtak: Enstemmig vedtatt med kommentarer 

 

Årsmøtet velger 2 utsendinger med vara for landsmøtet NSG  

Enstemmig vedtak:  

Marit Langeland 
Ketil Trongmo 
1. vara Anders Nilsen 
2. vara Hans Elling Angell 
 

 

 

Sak 9: Innkommende saker 

Ingen innkommende saker 
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Gjenvalgt leder takket for tillitten og takker møteleder for veldig bra innsats til tross for uvanlig 

gjennomføring av årsmøtet. Møtet avsluttet 15:15 

 

Linn Hege Engen 

Referent 

 

Protokollen er gjennomlest og elektronisk godkjent av Ole Punsvik og Laila Hoff 

 

 


